

Title (en)

Utensils, such as knives, having a handle, incorporating parts in elastic material.

Title (de)

Gebrauchsgegenstände, wie Messer, mit einem Griff, mit Teilen aus elastischem Werkstoff.

Title (fr)

Ustensiles, tels que couteaux, avec un manche, incorporant des parties en matière élastique.

Publication

EP 0468900 A1 19920129 (FR)

Application

EP 91420265 A 19910722

Priority

FR 9009659 A 19900723

Abstract (en)

The invention relates to the field of hand tools. Its subject is a utensil, such as a professional knife, of the type provided, on the one hand, with a handle (1) consisting of rigid material (5) and of elastic material (4), and, on the other hand, with a functional part (2), characterised in that at least one part in elastic material (4) fills up at least one recess provided in the part made in rigid material (5) which represents a continuity over the entire length of the handle (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est du domaine des outils à main. Elle a pour objet un ustensile tel que couteau professionnel du genre de ceux pourvus d'une part d'un manche (1) constitué de matière rigide (5) et de matière élastique (4), et d'autre part d'une partie fonctionnelle (2), caractérisé en ce qu'au moins une partie en matière élastique (4) comble au moins un évidement ménagé dans la partie en matière rigide (5) qui représente une continuité sur toute la longueur du manche (1). <IMAGE>

IPC 1-7

B25G 3/34; B26B 3/02

IPC 8 full level

B25G 3/34 (2006.01); B26B 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B25G 3/34 (2013.01); B26B 3/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8708864 U1 19870813
- [A] EP 0354840 A1 19900214 - 3 D SA [FR]

Cited by

CN103003005A; US5695705A; GB2308053A; EP1669168A1; GB2329354A; GB2329354B; US6279446B1; WO2012041409A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0468900 A1 19920129; FR 2664846 A1 19920124; FR 2664846 B1 19941216

DOCDB simple family (application)

EP 91420265 A 19910722; FR 9009659 A 19900723